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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning om lägesbilden i stadsdelen 
kring trygghet  
 
 
 
Aldrig tidigare har så många unga varit häktade för grova brott i Stockholm och vi har en 
ökning av kriminalitet bland allt yngre barn i samhället. Vi har en oroväckande utveckling i 
staden där alltfler barn behöver stöd och hjälp för att lämna gängrelaterat kriminalitet. Många 
barn dras in i gängkriminalitet utan att förstå konsekvenserna med det, de utnyttjas av äldre 
kriminella och barnen har svårt att lämna gängmiljön på grund av hot och våld mot sig själva 
och deras familjer. Detta ställer höga krav på socialtjänsten och samhället i övrigt då det finns 
stora behov av insatser för att förhindra att barn hamnar i kriminella miljöer.  
 
 
Vi vill med anledningen av samhällsutvecklingen som råder ställa följande frågor till 
stadsdelsförvaltningen:  
 
 
1. Hur många öppna drogscener finns det i vår stadsdel? 
 
2. Vilka åtgärder finns insatta från stadsdelsförvaltningen och polisen för att motverka 
drogscener i vår stadsdel? 
 
3. Hur är den allmänna lägesbilden i stadsdelen, enligt polisens bedömning?  
 
4. Hur arbetar socialtjänstens fältarbetare för att fånga upp ungdomar som rör sig i 
riskmiljöer?  
 


